

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 138/22-23  
邀請出席本校「馬中薈萃才藝晚會」

敬啟者：

本校一向以學生為中心，著重培養學生奮進力學、自主學習，又因應學生的特質、性向及興趣，發展課程，並提供特色活動，啟發學生潛能。本校將於七月七日(星期五)晚上 7:00 假本校禮堂舉行「馬中薈萃才藝晚會」，讓學生一展所長，作為一年學習的總結。誠邀閣下撥冗出席，詳情如下：

馬中薈萃才藝晚會

日期： 七月七日(星期五)

時間： 晚上 7:00 – 8:30


地點： 東華三院馬振玉紀念中學禮堂  
元朗友善街三號

備註： 晚上 6:30 開始在本校有蓋操場敬備茶點招待

是次活動本校安排了各式各樣的學生表演，讓參觀者對我校教學及校園生活等有更全面的了解。請於六月二十三日(星期五)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有垂詢，歡迎致電 2443 9899 與歐婉嫻老師聯絡。



東華三院馬振玉紀念中學校長

 謹啟  
(陳妙霞)

二零二三年六月二十一日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 138/22-23  
邀請出席本校「馬中薈萃才藝晚會」

班號: \_\_\_\_\_

敬覆者：本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述活動事宜。

本人  將會  
 未克 出席「馬中薈萃才藝晚會」。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： \_\_\_\_\_

家長姓名： \_\_\_\_\_

二零二三年 月 日

請以✓表示所選項目

收妥之回條請轉交歐婉嫻老師處理

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 138/22-23  
C.Y. Ma Talent Show

21<sup>st</sup> June 2023

Dear Parents

In order to build closer bonds with other schools and the community, and to share the achievements and pleasurable learning experiences of our students, our school has organised the **C.Y. Ma Talent Show**. We would like to invite you to join us and attend the show. Details of the show are as follows:

C.Y. Ma Talent Show

Date : 7<sup>th</sup> July 2023 (Friday)

Time : 7:00pm – 8:30pm

Venue : School Hall

Remark : Refreshment will be served at the Covered Playground from 6:30pm.

Please return the signed reply slip to the class teacher on 23<sup>rd</sup> June 2023 (Friday). Please feel free to contact the class teacher or Ms. Au Un Han on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely,



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.